
 

Referat ordinær generalforsamling 25. april 2024  

Antal stemmeberettigede deltagere: 38. 

 

Dagsorden jf. § 4.1 i vedtægterne 

1: Valg af dirigent og stemmetællere: 

Arne Wichmann blev valgt som dirigent. 

Dirigenten konstaterede, at generalforsamling er lovligt indkaldt. 

Stemmetællere: Sissel Fagt og Lisbeth Koch.  

 

2: Beretning om foreningens virksomhed 

Formanden berettede om året, der gik. Se vedlagt skriftlige beretning. 

 Forslag om udstilling, hvor medlemmerne kunne bidrage med værker, som 
de holder særligt af (hjemmefra).  

 Kommentar om manglende forsikring ved udstilling   
 Forslag om at HVIDOVRE KUNST arrangerer eller nærmere koordinere en 

fælles kunstrejse. 
 

3: Regnskab for det forløbne år (foregående kalenderår) og budgetforslag 

Kassereren fremlagde regnskabet.  

Forsamlingen godkendte regnskab og budgetforslag. 
 

4: Forslag fra bestyrelsen og medlemmerne 

Forslaget om nye vedtægter blev vedtaget.  
 

5: Fastsættelse af kontingent 

Forslag om at hæve kontingentet med 25 kroner til 325 kroner om året.  

Forslaget blev vedtaget.  

 

 



6: Valg af bestyrelsesmedlemmer, evt. suppleanter og 1 revisor 

Anne Hertz blev nyvalgt til bestyrelsen. 

Birgitte Munch-Petersen blev nyvalgt. 

Bjarne Agerlin blev genvalgt. 

Birgitte Meitoft blev genvalgt. 

 
 

7: Kort gennemgang af den nye hjemmeside 

Spørgsmål fra salen: Hvor er de gamle billeder:  

Vi har en kasse med gamle billeder som kan scannes fx ved historieskrivning om 
foreningen 

8: Evt.  

Der blev opfordret til at melde sig som frivillige i forbindelse med aktiviteter i 
foreningen. Liste kommer på hjemmeside og Facebook. 

Opfordringen om at hjælpe med HCU i januar 2026. Både til udvælgelse, ophængning 
og fernisering. Det er en stor opgave. Vi tager det op på næste generalforsamling 
og møder tæt på datoen for HCU. 

Tak og gaver til revisorer Eva og Bjarne, til Lena fra bestyrelsen og til Gitte fra 
bestyrelsen. 

Tak til dirigenten, Arne. 

  


